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Locatie Provinciehuis 
| 
Tweebaksmarkt 52 te Leeuwarden 

| 
en online 

  

Aanwezig 

  

  

  

En (online), 
de heer 

F. 
Breeuwsma, wethouder 

gemeente 
Noardeast- 

Fryslân (vervanger burgemeester Kramer), 
de heer 

A.A.M. 
Brok, commissaris 

van 
de 

Koning 

in 
de 

provincie Fryslân (voorzitter), 
de heer O. Brouwer, 

(online), 
de heer J. 

Gebben, burgemeester gemeente Tytsjerksteradiel (online), 
mevrouw 

|. van 

Gent, burgemeester gemeente Schiermonnikoog 
(online), 

‚de heer 
R. 

Kempenaar, 

wethouder 
gemeente 

Dantumadiel 
(vervanger burgemeester Agricola), mevrouw 

S. Korthuis, burgemeester gemeente Ooststellingwerf, 

(online), 
de 

heer 
A. van 

de Nadort, burgemeester gemeente Weststellingwerf (online), 

mevrouw 
C. van 

de Pol, burgemeester gemeente 
Terschelling (online), mevrouw 

|. 
Sjerps, burgemeester gemeente 

Harlingen, mie Terscheling (onhe) 

DE (online), 
de heer 

L. 
Stoel, burgemeester 

gemeente 
Ameland 

(online), 
mevrouw 

B. 
Tol, wethouder gemeente 

Waadhoeke 

(vervanger burgemeester Waanders), 
de heer 

F. 
Veenstra, burgemeester 

gemeente 
De 

Fryske Marren, de heer 
B. 

Wassink, wethouder 
gemeente 

Leeuwarden 
(vervanger burgemeester Buma) 

    

    

  

  

   

    

Afwezig 
met 

kennisgeving: 

    

  

Ministerie Justitie en Veiligheid, 

bij Rijksvastgoedbedrijf, 
de heer J. 

Rijpstra, 

burgemeester gemeente Smallingerland, 
de heer 

M. 
Schrier, 

burgemeester gemeente Vlieland, mevrouw 
E. van 

Sefm, 

burgemeester gemeente Opsterland, 
mevrouw J.W. de Vries, 

burgemeester gemeente Súdwest-Fryslân, 
de heer 

T. van 
der 

Zwan, burgemeester 
Heerenveen 

  

Opening 

De voorzitter, commissaris 
van 

de 
Koning Brok, opent 

de 
vergadering. 

Sinds de 
vorige 

vergadering op 

7 

september 
2021 hebben de 

gemeenten 
diverse initiatieven 

ontplooid 
en 

handreikingen gedaan 
om de druk 

op 
de 

huisvesting 

van 
statushouders en asielzoekers te 

verminderen. Niet alle mooie 
aanbiedingen 

kunnen 
gehonoreerd 

worden. De voorzitter 
geeft 

daarop 
het woord 

aan 

BEEN 
van 

het COA voor een 

toelichting. 

Stand 
van 

zaken 

Noodopvang 
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legt 
uit dat de 

provincie Fryslân 
momenteel 

noodopvang 
biedt 

aan 
1250 

asielzoekers: 150 
verblijven 

er 
in 

Heeg, 
600 

in 
Leeuwarden en 500 

in Balk. 
Dat is 

al 
met 

al 

een 

prima 
resultaat. 

Richting 
2022 is het echter helaas niet 

genoeg. 
Zoals inmiddels 

genoegzaam 
bekend is, vormt vooral het huisvesten 

van 
de statushouders een 

uitdaging, 

niet alleen 
in 

Fryslân, 

maar in 
heel Nederland. Voor wat betreft het mooie resultaat voor 

Fryslân geeft 
de voorzitter 

aan 
dat 

hij 
het betreurt dat de Friese 

inspanningen 
niet 

altijd 

gezien 
worden. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Voor wat betreft kleine 
noodopvang legt BEES vervolgens 

uit dat dat voor het 

COA inderdaad 
behoorlijk ingewikkeld 

is. 
Bij 

elke 
opvanglocatie 

moet 
namelijk beveiliging 

georganiseerd 
worden en een werkrooster met 

eigen personeel gemaakt 
worden. 

Bij 
een 

kleine 
opvang 

van 

bijvoorbeeld 
50 

personen 
wordt dat 

al 
snel te duur en te 

lastig. 
Het COA 

heeft een voorkeur voor 

opvanglocaties 
voor tenminste 150 

personen, 
het liefst 

in 
de buurt 

van 
een 

al 
bestaand azc omdat daar alle 

voorzieningen 

al 
voorhanden 

zijn. 
Reden waarom 

het COA de 
aanbiedingen 

van 
enkele 

gemeenten, 
waaronder Waddeneilanden, voor 

noodopvang 
voor 

ongeveer 
50 asielzoekers niet 

aangenomen 
heeft. De voorzitter vindt dat 

jammer. 
Juist 

kleinschalige opvang past bij 
de schaal 

van 

Fryslân 
en zou het 

draagvlak 

onder de 
bevolking 

alleen 
maar 

vergroten. 

Huisvesting 
statushouders 

Mede door de 
krapte op 

de 
woningmarkt 

is het voor 

gemeenten bijna ondoenlijk 
om 

statushouders een 

woning 
te bieden. 

Burgemeester 
Veenstra 

van 
De 

Fryske Marren, tevens 

voorzitter 
van 

de 
VFG 

oppert, 
ook namens de 

burgemeester 

van 

Súdwest-Fryslân, 
een 

plan 

dat 
mogelijk helpt 

om de achterstand 
in 

te 
lopen. 

Het 
plan 

behelst het 
oprichten 

van 
een 

taskforce 
van 

gemeenten 
en 

woningcorporaties, 
zo 

mogelijk 
met 

ondersteuning 

van 
de 

provincie. 
De taskforce moet 

op 
korte 

termijn 

aan 
de 

slag gaan 
met het ontwikkelen 

van 

extra nieuwe 
plannen 

voor 

woningbouw. 
Die nieuwe 

woningen zijn 
niet alleen bedoeld voor 

statushouders, 
maar 

ook voor starters 
op 

de 
woningmarkt. 

Het mes 

snijdt 
zo 

aan 
twee 

kanten: het 
helpt bij 

het verminderen 
van 

het 
woningprobleem 

en het bevordert de 

inburgering 

van 
statushouders. Het is 

geen kortetermijnoplossing, 

maar 
biedt zeker voor de 

wat 
langere termijn 

een mooi 
perspectief. 

De reacties 
van 

de 
aanwezigen zijn positief. 

Burgemeester 
Veenstra 

zegt daarop 
toe het 

plan nog 
deze week te 

bespreken 

in 
het bestuur 

van 
de 

VFG. In 

aanvulling daarop zegt 
de voorzitter toe, mede namens 

gedeputeerde 

Fokkinga 
die wonen 

in 

portefeuille heeft, dat de 
provincie 

in 
het 

geval 

van 
concrete 

verzoeken 
van 

gemeenten graag 
meedenkt 

in 

mogelijkheden 
en 

oplossingen. 

Ter 
afsluiting 

van 
deze 

bijeenkomst 
stelt de voorzitter voor dat de 

gemeenten 

naar 
buiten toe 

met één mond 
spreken. 

Het verhaal is dat de Friese 
gemeenten noodopvang 

bieden 
aan 

maar 
liefst 1250 asielzoekers. 

Daarvan 

verblijven 
er 150 

in 

Heeg, 
600 

in 
Leeuwarden en 500 

in Balk. Er 

zijn gemeenten 
die een 

aanbieding gedaan 
hebben voor meer 

noodopvang 
en 

daarnaast is er één 
gemeente 

die met het 
COA 

wil 

spreken 

over structurele 

opvang 

van zo'n 

400 
à 
500 

plekken. 
Namen noemt de commissaris 

van 
de 

Koning 
niet. Het is 

aan 
de 

gemeenten 
zelf om hun 

eigen 
verhaal voor het voetlicht te 

brengen. 

En 
de 

VFG 
ontwikkelt 

mogelijk 
een initiatief dat zowel de 

huisvesting 

van 
statushouders bevordert als de starters 

op 
de 

woningmarkt 
vooruit 

helpt. 

Rondvraag 
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van 
het 

Rijksvastgoedbedrijf (RVB) 
laat weten dat het 

RVB 

graag 

betrokken wordt 
bij 

het initiatief 
van 

de taskforce 
van 

de 
VFG. 

Ook 
vraagt zij 

aandacht voor 

de 
regelingen 

van 
het ministerie 

van BZK 
die 

in 
dit verband beschikbaar 

zijn. 

van 
het ministerie 

van 
J&V 

spreekt 

haar 

waardering 
en dank uit voor de 

aanbiedingen 
voor 

kleinschalige opvang. 
Helaas is het echter inderdaad zo dat 

opvang op 

grotere schaal, zeker 
op 

de wat 
langere termijn, 

de voorkeur heeft. 

Sluiting 

De voorzitter bedankt een ieder voor 

zijn inbreng 
en sluit de 

vergadering. 
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Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is achterwege gelaten
op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld correspondeert met de
bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

J Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van de eerbiediging

van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


